
Chciałam dołożyć również moją cegiełkę do dyskusji i prosić pana Marka Borowskiego o 

dotrzymanie słowa i przygotowanie ustawy legislacyjnej która rozwiązała by nasz problem . 

Oczywiście odbiliśmy się od ściany . Jak zwykle T K wprowadzając wyrok korzystny dla nas 

zrobił to bardzo późno i znowu zostaliśmy skrzywdzeni. Tak po ludzku skoro komuś 

wyrządzoną krzywdę to należy to wyrównać ale w świetle istniejących przepisów takiej 

możliwości nie ma, a ta ustawa legislacyjny daje taką możliwość. Mam tylko nadzieję że 

stanie się to jeszcze w tej kadencji Sejmu. Oby tak było bo my starsi ludzie nie mamy przed 

sobą długiego życia i mam nadzieję że doczekamy sprawiedliwości dzięki Panu.  
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